
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 446

Er ministeren tilfreds med niveauet på forskellige politidirektørers bonusser, som beskre-

vet i artiklen "Se direktørs bonuskontrakt: 'Helt skævt', 'Sløset' og 'en uskik', raser politike-

re", fra bt.dk den 13. november 2019, og agter ministeren at gøre noget ved disse bonus-

ser fremadrettet og i givet fald hvad og hvornår?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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